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 Ämne Beslut 

1. Inledning 
RT hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
Dagordningen fastställdes. 
 

 

2. Föregående årsmötesprotokoll (från den 18 
mars 2004) 
Följande ärenden fick styrelsen till uppgift att titta 
närmre på: containerkostnaden, farthinder 
Jakobslundsvägen och Digital TV test (behandlas 
under punkt 5).  
 

Läggs till handlingarna.  
 
 

3. Införskaffning av trampolin 
Ett tio-tal barn har önskemål att föreningen ska 
införskaffa en trampolin. Två av barnen 
presenterade för styrelsen ett förslag på en 
trampolin på 4,3m i diameter som kostade 5450 
kr inklusive tillhörande stege och pressening, hos 
Arninge Trampolin specialisten. Barnen hade 
även utarbetat regler för användandet och hur 
den skulle skötas. I frånvaro av barnen 
diskuterade styrelsen det inkomna förslaget. 
Styrelsen var positiv till införskaffning av en 
trampolin men då till ett billigare alternativ. Innan 
något beslut tas behövs mer information om 
säkerhet, placering och underhåll. 
 

Den föreslagna trampolinen 
ska ej införskaffas då den är 
för dyr. TL tar reda på hur 
det fungerar med 
grannföreningen 
Bergsvägens trampolin. AW 
undersöker möjligheten att 
hyra och sedan köpa en 
trampolin. TL och RT tar 
reda på billigare alternativ 
inkluderat ett skyddsnät.  
RT medelar barnen. 

4. Ekonomi 
AW informerade om Dungens ekonomi. 
Kostnaden för snöröjningen blev 3 438 kr dyrare 
än budgeterat. Viktigt att få in medlemssavgiften 
så snart som möjligt.  
 

 
 

5. Underhållsplanen 
RT gick igenom nuvarande underhållsplan. 
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Container kostnaden: 
För att ta ett beslut om vilken storlek och hur 
föreningens medlemmar ska få använda 
containern behöver styrelsen ett underlag på 
tidigare containerkostnader och storlek. 
 
Farthinder Jakobslundsvägen: Trots det nya 
farthindret så kör många bilar för fort och 
blomlåder kan bli aktuellt igen. RT påpekade att 
beklagligt nog så överskrids hastighetsgränsen 
även av dungens medlemmar. 
 
Sandlådan: AL påpekade att påfyllning av 
sandlådan måste ske när marken är frusen så att 
inte lastbilen förstör asfalten och marken till 
sandlådan. Sandlådan ska också målas i 
sommar. 
 
 
 
 
Toppstugan: Renovering av toppstugan har 
påbörjats av Sölve. 
 
Kabel-TV: 

AW sammanställer ett 
underlag för tidigare 
containerkostnader. 
 
 
 
MS tar reda på kostnad och 
placering för två blommlådor 
och när vi kan få dom. Beslut 
om införskaffning av 
blomlådor tas per mail. 
 
Påfyllning av sand flyttas till 
2005 och de för sandlådan 
avsatta pengarna kan 
användas till kostnaden för 
eventuella blomlådor.  
Al tar kontakt med Sölve och 
bestämmer färg på 
sandlådan. 
 
 
 
 
AL bevakar vad som händer 
inom digital TV. 
 
 

6. Ansvar för underhållsplanen 
 

AL är ansvarig för att 
uppdatera underhållsplanen 
efter varje möte. 
 

7. Inköp 
Se punkt 5 
  

 
 

8. Hemsidan 
TL presenterade upplägget av Dungens hemsida 
som innehåller gräsklippningsschema, mail-lista, 
adresslista, styrelseprotokoll etc. För att få 
tillgång till adresslistan behöver man ett 
password. 
 

Styrelsen beslöt att ha kvar 
hemsidan. TL skickar ut 
information om hemsidan till 
Dungens medlemmar. 
Sekreteraren uppdaterar 
adresslistan och skickar till 
ansvarig för hemsidan. 
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9. Ansvarsschemat 
  
 
 

 
RT skickar ut en påminelse 
om ansvarschemat och att 
Hus 1-8 har ansvar att se till 
att staketet blir målat vid 
övre garage plan. 
 

10. Målning av staketet 
Se punkt 9. 
 

 
 

11. Övriga frågor 
Städdagen: Bra uppslutning och gott arbete. 
Inköpslistan för utbespisningen bör återfinnas 
eller återupprättas. 
 
Gäst-parkeringen: RT presenterade ett förslag 
som inkommit till styrelsen från Odd och Kari 
Egeland (hus 24) angående identifiering av 
fordon på gäst-parkeringen. För att vara behörig 
att utnyttja parkeringen föreslogs att gäster till 
föreningens medlemmar ska lägga en förtryckt 
lapp i vindrutan. 
 
Fjärrvärme: AL informerade om ett utskick från 
Södertörn fjärrvärme angående en förfrågan på 
serviceavtal.  
 
Sommar fest:  

 
 
 
 
 
Då styrelsen inte anser att 
problemet är så stort med att 
obehöriga utnytjar 
parkeringen lämnas inget 
bifall på förslaget. RT 
medelar Egeland.  
 
 
AL informerar medlemmarna 
med ett utskick. 
 
 
Styrelsen arrangerar ingen 
sommarfest i år. 
   

12. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir preliminärt 21 september. 
 
Vid pennan: Katarina 

 

 


